

致： 已安裝網上學校行政及管理系統學校的校長
由： 教育局
日期： 2018年11月20日

網上校管系統重要版本更新

為了提供**重要程式組件更新**及新增優化功能，教育局現已推出「網上校管系統」更新版本 **3.0.0.20112018**，請所有學校留意並盡快**安排更新系統**至上述最新版本。

除加強系統重要組件的兼容性外，更新版本亦會改善以下模組對 Chrome 網頁瀏覽器的支援：

- 學生出席資料
 - 課外活動
 - 獎懲資料
 - 學生成績
 - 香港考評局程序
 - 資料管理
 - 人才資料庫
 - 設定
- （其他模組的支援將分階段陸續推出）

為確保系統能繼續在服務供應商支援的重要程式組件下運作，貴校須在 **2018 年 12 月 10 日或以前**更新系統至最新版本。關於最新版本內容及下載詳情，請參閱網上校管系統資料庫的[版本說明](#)。如有查詢，請聯絡本局網上校管系統小組的[學校聯絡主任](#)或網上校管系統求助台（電話：3125 8510）。

教育局
系統及資訊管理組

To : The Principals of all schools with WebSAMS installed
From : Education Bureau
Date : 20 November 2018

Important WebSAMS Version Upgrade

To provide **essential program component update** and new enhanced features, the EDB has released WebSAMS build version 3.0.0.20112018. All schools please kindly note and **arrange to upgrade the system** to the latest version as soon as possible.

Apart from enhancing the compatibility of an essential program component in the system, this new version will also improve WebSAMS's support to Chrome web browser in the following modules:

- Attendance
 - Student Activities
 - Award & Punishment
 - Assessment
 - Hong Kong Examinations and Assessment Authority
 - Data Management
 - Talent Databank
 - Customization
- (Support to other modules will be released by phases later)

To allow the system to be operated under an essential program component which will be continued to be supported by the service provider, your school should upgrade your system to the latest version **on or before 10 December 2018**. For details, please refer to the [Release Note](#) in the WebSAMS Central Document Repository. If you have any questions, please contact your [School Liaison Officer](#) of our WebSAMS Team or WebSAMS Helpdesk at 3125 8510.

Systems and Information Management Section
Education Bureau